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ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
Σάββατο, 08 Μαρτίου 2025 

   
 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κο Χατζηδάκη Κων/νο 

Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας κα Ζαχαράκη Σοφία 

Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης κο Θεοδωρικάκο Παναγιώτη  

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών κο Λιβάνιο Θεόδωρο 

ΘΕΜΑ: Εργασιακή ανασφάλεια και αβέβαιο μέλλον των δημοτικών ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ-ΜΕΑ 

Κύριοι Υπουργοί, 

Τα δημοτικά Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης Παιδιών (ΚΔΑΠ) και τα Κέντρα Δημιουργικής 

Απασχόλησης Ατόμων με Αναπηρία (ΚΔΑΠ-ΜΕΑ) αποτελούν εδώ και δεκαετίες σημαντικές 

κοινωνικές δομές, που προσφέρουν δωρεάν υψηλού επιπέδου υπηρεσίες δημιουργικής 

απασχόλησης σε παιδιά, εφήβους και άτομα με αναπηρία, στηρίζοντας παράλληλα τις 

οικογένειες και τα νέα ζευγάρια.  

Παρά τη σημαντική τους προσφορά, οι εργαζόμενοι στα δημοτικά ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ-ΜΕΑ εδώ και 

πάνω από 20 χρόνια απασχολούνται με συνεχείς ανανεώσεις ετήσιων συμβάσεων εργασίας, 

βιώνοντας καθημερινά μία άνιση και ανυπόφορη εργασιακή ανασφάλεια.  

Παράλληλα, η χρηματοδότηση των δομών αυτών μέσω του συγχρηματοδοτούμενου 

Ευρωπαϊκού Προγράμματος «Προώθηση και υποστήριξη παιδιών για την ένταξή τους στην 

προσχολική εκπαίδευση καθώς και για τη πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλικίας, εφήβων και 

ατόμων με αναπηρία, σε υπηρεσίες δημιουργικής απασχόλησης», που συγχρηματοδοτείται από 

το Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Ταμείο (ΕΚΤ+) και εθνικούς πόρους, λήγει το 2025, δημιουργώντας 

πρόσθετη αβεβαιότητα. 
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Οι επιπτώσεις από την αβεβαιότητα αυτή είναι σημαντικές τόσο για το προσωπικό των δομών, 

που συνεχίζει να εργάζεται υπό καθεστώς επισφάλειας, όσο και για τις ίδιες τις δομές, των 

οποίων η βιωσιμότητα τίθεται εν αμφιβόλω. Δεκάδες χιλιάδες παιδιά, άτομα με αναπηρία και οι 

οικογένειές τους κινδυνεύουν να στερηθούν σημαντικές κοινωνικές υπηρεσίες που 

προσφέρονται δωρεάν από το 1996 μέχρι σήμερα. 

Επειδή οι εργαζόμενοι στα δημοτικά ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ-ΜΕΑ δεν μπορούν να συνεχίσουν να 

βρίσκονται σε διαρκή εργασιακή ανασφάλεια,  

Επειδή η λήξη της χρηματοδότησης το 2025 καθιστά απαραίτητο τον έγκαιρο σχεδιασμό για τη 

βιωσιμότητα των δομών, 

Ερωτάσθε, 

1. Τι πρωτοβουλίες προτίθεστε να αναλάβετε για τη μετατροπή των συμβάσεων των 

εργαζομένων σε μόνιμες σχέσεις εργασίας; 

2. Ποιες ενέργειες θα πραγματοποιηθούν για τη διασφάλιση της χρηματοδότησης των 

δημοτικών ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠ-ΜΕΑ μετά το 2025, ώστε να συνεχίσουν να παρέχουν 

δωρεάν υπηρεσίες στους πολίτες; 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Καζάνη Αικατερίνη 

 

Πάνας Απόστολος 

 




